
Notulen jaarvergadering dorps- en streekbelang 5 juli 2022  
Aanwezig: ongeveer 22 personen.  

Bestuursleden: Harry v/d Velde, Johannes de Boer, Nynke Schraa, Marije de Vries. 

Afwezig: Kees van der Beek.  

 

Opening 
Bestuurswisselingen afgelopen tijd:  

- Harry v/d Velde (voorzitter) vervanging voor Arjen  
- Nynke Schraa (algemeen lid)  
- Marije de Vries (algemeen lid) 

Moment stilte voor de ons ontvallen personen in corona tijd.  

Mededelingen / ingekomen stukken  
Vorig jaar in de Friso: dorpsbelang bestond 25 jaar, daarover stond een stukje in de Friso op 27-04-
2021.  

Jaarverslag  
- Wie is Yvonne? Yvonne Sywerda: aangesteld door gemeente. Bij de oprichting streekmuseum 

bij Harry v/d Velde heeft ze veel betekend en voor geld gezorgd.  
- Vraag: waarom It Heidenskip niet in aanmerking komt voor bedrag omtrent windmolens. 

Potje geld mag verdeeld worden over verschillende dorpen. Hoe zit het met de grens van 10 
kilometer? In It Heidenskip zie je de windmolens namelijk wel, in Workum minder.  

Notulen goedgekeurd.  

Financiën  

 Dorps- en streekbelang 
Dank aan degenen die bloembakken onderhouden: Toon Hoppenbrouwers, Antje Groenhof en 
Johanna Prins.  

- Organisatiegeld SWF €1000: zelf aanvragen. Dit jaar komt er wat inflatiecorrectie bij.  
- Contributie: wordt geïncasseerd door Yde. Dit bestaat uit de buurtsboade, doarpsbelang en 

feestcommissie. Het geld wordt verdeeld over de verschillende commissies.  
- Cijfers gecontroleerd door Ysbrand Galema en Folkert Galema en goedgekeurd.  
- Geen bezwaren uit de zaal.  

 Feestcommissie 
- Door Anneke Hettinga. Er is weinig gebeurd het hele jaar vanwege corona. Contributie is een 

jaar later gestort. Niet door kascommissie gecontroleerd.  

 Beheerscommissie 
- Mellius Kramer (Mirella afwezig, zij is voorzitter). Afgelopen drie jaar: Ida uit bestuur, Mirella 

nieuwe voorzitter. Alberta nieuwe bestuurslid. Rustige tijd gehad, maar niet helemaal 
stilgezeten. Toon doet financiële administratie. Cijfers van de afgelopen vier jaar zijn in te 
zien. 2019 was een topjaar. Goede NFM. Er is ook nog (gratis) onderhoud geweest. Over de 



drie jaar totaal toch nog een kleine plus, ondanks de corona tijd. Nieuwe uitdagingen: 
energiekosten, isolatie gebouw.  
Hoe is nu nieuwe beleid met dranken/entree? Al een paar jaar over gepraat, er waren twee 
verschillende munten. Nu naar één munt: 1,30 > koffie en fris is gezakt naar 1,30. Bier en 
wijn is naar 2,60. Nog weinig reacties gehad. Bij fierljeppen is de koffie €1. Vergelijkbaar met 
andere dorpshuizen? Sommigen vinden het prijsverschil tussen de verschillende producten 
erg groot. Goed om nog eens kritisch naar te kijken.  
Bij Tweekamp was het aanbod van snackjes krap. Inspelen op grote evenementen.  
Financiën nagekeken door Ytzen Renema en Aiso Lycklema.  

Bestuursverkiezing 
Aftredend en herkiesbaar: Kees van der Beek.  

Arjen Kampen wordt bedankt voor zijn tijd in het bestuur. Hij heeft acht jaar deelgenomen als 
bestuurslid, waarvan vier jaar als voorzitter. Harry geeft Arjen een bedankje.  

Jubileum Studio / Reünie / Theater  
Jubileum Studio: volgend jaar bestaat Studio 125 jaar. Ze zijn bezig met activiteiten. Met 
toneelvereniging een toneelstuk opvoeren. Ytsje en Ytsje hebben een stuk geschreven: 125 jaar 
blaasmuziek, van begin tot nu toe over Studio. Bedoeling is om dat het eerste weekend van juni op te 
voeren. Het is ook alweer vijf jaar geleden dat er een reünie was, mooi om te combineren? 2-3 juni 
2023.  

Reactie uit de zaal: is reünie om de vijf jaar niet te snel? In 2000 was er een reünie. Daarna in 2006 
met Hielke Speerstra, in 2012 was de koningin hier. In 2018 was de laatste reünie. Deze was niet heel 
druk bezocht. Er zijn veel oud Heidenskipsters die er nu niet meer zijn. Contacten zijn tegenwoordig 
sneller en makkelijker door internet. Reünie wordt niet georganiseerd. Korps kan wel oud leden 
uitnodigen en er kan ook een uitnodiging naar alle oud Heidenskipsters worden gestuurd.  

Rondvraag  
- Geert-Jan Fekken: terrein opknappen voor fierljepterrein. Contact met beheerscommissie. 

Fierljepvereniging vroeg of dorpsbelang ook een bijdrage wilde leveren. Nu Buma gevraagd 
voor offerte om bepaalde delen op te knappen in de winter.  
Er is nu een mooi plekje voor mindervaliden, maar we moeten ook zorgen dat ze er goed 
kunnen komen. Voor het straten zijn er misschien vrijwilligers beschikbaar? 
Toilet bij de mindervalide ook goed toegankelijk. Recht vooruit en voor de tribune naar 
rechts. Groentegels eventueel (bij Van Vlissingen liggen die wel mooi recht). 
Hek heeft fierljepvereniging ooit laten maken. Fierljepvereniging heeft veel geld gespendeerd 
in het mooi maken van het terrein. Fierljepterrein is gemeenteterrein; het 
evenemententerrein is van het dorp en moet ook worden georganiseerd door dorpsbelang.  
Bij de ingang is het gras modderig. Alles verharden. Entree netjes maken.  
Valt het gedeelte van de speeltoestellen er ook onder? Is ook gemeentegrond. Wie 
onderhoudt dit? De gemeente lijkt dit niet te doen. Gemeente komt wekelijks om te maaien, 
minder vaak om te bosmaaien.  
Contact opnemen met de gemeente over onderhoud evenemententerrein.  
Jitris eigendom van beheerscommissie.  

- Marten v/d Wal: fietsers bij v/d Wal naar achteren, op zoek naar de Hel. Eventueel op 
toegangsbord van It Heidenskip. Marten heeft Kees er ook naar gevraagd.  

- Maike de Jong: op de buurt van de gemeente gras van de buurt af. Laatst geweest te 
branden, maar alles blijft liggen. Er komt soms een veegmachine, maar niet vaak genoeg (wat 



nieuw bestraat is). Vragen of klachten over bestrating: melding maken bij gemeente. Vraag 
krijgt nummer en wordt beantwoord.  

- Fouke: fietspad van kern naar Koudum. Fietstoerisme neemt toe. Is in verleden onder de 
aandacht geweest van dorpsbelang en vaker aangevraagd. Het draait vast op geld. De weg is 
een 60 kilometer weg geworden.  

- Ype: gruttoproject en wolvetinte. Hele project staat in principe onder dorpsbelang. Financiën 
onder verantwoordelijkheid dorpsbelang. Volgende keer weer op de agenda zetten. 
Kosten: snoeien, grondverzet, onderhoud eilandjes. Inkomsten: bij provincie bedrag om te 
besteden, dat loopt twintig jaar lang. Vorig jaar nogal wat kosten gemaakt. Saldo ruim €7000. 
Financieel overzicht bij Fouke inzichtelijk. Ecologen zijn langs geweest om te kijken wat er 
verbeterd kan worden. Natuurvriendelijke oever functioneert niet goed.  
Achter “bij de mar” moet ook goed onderhouden worden.  
Natuurgebieden worden niet goed onderhouden. 15 cm hoger boezempeil. ‘Bûtlân’ moeilijk 
te maaien, pas midden in de zomer.  
Nu veel meer riet, dat was ‘vroeger’ niet zo.  

- Ida: bloemen. In 2009 was er een project ‘It Heidenskip bloeit’. Heel Heidenskip 
doorgeweest, geïnventariseerd wat voor bloemen/plantjes er waren. Ze dachten 150 te 
vinden, maar er waren 220. Is het een idee om volgend jaar in het voorjaar weer zoiets te 
organiseren, om te kijken hoeveel plantjes/bloemen er zijn? Klaas Ybema en Freerk Kunst. 
Fouke heeft een lijst van wat er allemaal gevonden is. Broedtijd loopt tot 1 juli, tot die tijd 
mag je er eigenlijk niet komen.  
Website It Heidenskip: er zitten nog 4 in de commissie (Toon, Jeannette, Johanna, Ida). Voor 
de corona was er de laatste vergadering. Als er anderen zijn die de website willen doen, dan 
graag.  

- Johannes: AED goedgekeurd en up to date. Hij is wel een keer opgehaald, onbekend of hij 
gebruikt is of niet. Harry zorgt dat er een bijscholingscursus komt voor het werken met de 
AED. 

- Vragen aan dorpsbelang: schriftelijk vragen/meldingen doorgeven op dorpsbelang@live.nl, 
of bellen na 19.00 uur.  

Harry bedankt iedereen voor de komst. Er is borrel voor iedereen, drie voor de drie jaren dat er geen 
vergadering was. Applaus van de aanwezigen.  


